
Samfundsmøte:
27. februar 2023 kl. 18

Ledervalg - Dagsorden

1. Møtet er satt

Kl 18:13

2. Godkjenning av dagsorden

Godkjennes slik den foreligger

3. Styret informerer

Tema for møtet førstkommende lørdag (02.03) bytter fra
Ta ordet til Sommerfugler & Naturens Rike (pga ingen
Ønsket å ta ordet :) )

4. Politisk femminutt

Cecilie: Medlem, flere enn meg har merket at under dusken har begyunt
med kanselleringskultur, spitposten er borte, bingoen var kansellert
under UKEsjefvalget, men den er tilbake! Hvis dere ikke har fått bingo så
ligger det noen ved inngangen, ta en hver, prøv å dele. Synes de gjør en
d¨rlig jobb med universell utforming. Send oss dm på instagram
@spitpopsten om du har bingo.

Anders: Medlem, kjedelig at ta ordet samfundsmøte blir kansellert,
hadde gledet meg masse. Har ingen av lederkandidatene noe de vil ta
opp? Jeg har også en resolusjon jeg vil ta opp men fikk aldri skrevet
den. Så like mye min skyld. Men ja, kjipt.

5. Innledning ved leder Astri Elgethun

6. Presentasjon av kandidatene

Hver kandidat får tre minutter til å presentere seg og sitt kandidatur.

Rekkefølgen er:

1) Rami
2) Åsmund
3) Mari Charlotte



4) Inge
5) Ella
7. Utspørring av kandidatene

For/Mot Spørsmål:

1. Er det viktigere å oppretholden driften til Samfundet som kulturell
arene enn som en poltisk arena?

2. Burde Samfundet arramgere mer konroversielle debatter og
samfundmøter?

3. Bør studentersamfundet kun engasjere seg i politske saker som
handler om studenter direkte?

4. Er det for høy terksel for å delta på POltiske arrengmenter på
Samfundet?

5. Er det viktigere å gjøre en god jobb, enn det å ha det gjør med
jobben man gjør som styret?

Utspørring med langsvar:

Astri: Hva er din hjertesak som leder og hvordan ønsker du å jobbe med
dette?

Alexander Skre: Som samfundets leder er du øverste ansvarlig for
disiplinærsaker på samfundet, hva synes dere om disiplinærordningen,
føler dere dere klare til å være ansvarlige for den og ønsker dere å gjøre
endringer på hvordan den fungerer?

Theo Viken: Driver mye med medieforskning, liker å google hvem jeg
skal stemme på. Hvis storsalen googler dere nå, hva håper de at de
finner?

Per Eigil Aalborg: Flere av dere nevnte innledningsvis at dere har politisk
erfaring som dere tar med dere inn i ledervervet, kan dere snakke litt om
hva dere har gjort og hva dere har oppnådd?

Sygard: Missforståelse, strykes kanskje.

Eirik Sande: Jeg jobber med studiebyutvikling i Trondheim kommune,
lurer på hvilken rolle skal studentene ta og hvilken rolle skal Samfundet
ta i utviklingen det nest året?

Inga Diserud: Samfundet som organisasjon vokser jo veldig for tiden,
aldri har vi hatt flere medlemmer, og større bygningsmasse. Med større
organisasjon, profesjonalisere man driften mer; flere møter, mer
administrativt arbeid, mindre tull og lættis. Mener du at dette er et



problem per i dag på Samfundet eller kommer det til å bli det? Hva tror
du man skal gjøre for at det ikke kommer til å skje?

Cecilie Raustein: Har lyst å spørre dere litt om samarbeid, ser dere for
dere å samarbeide om andre aktører om tingene dere vil få gjennom, må
dere isåfall være enige og snakke med samme stemme? Hvordan
håndterer dere uenighet? Drøft og grei ut.

Martine Bjellang: Dere er så flinke, svarer så bra, vanskelig å vite hva
man skal stemme. Vi må bli kjent med dere på et mer personlig nivå.
Kan jeg få høre deres beste vits?

8. Pause

9. Utspørring av kandidatene

Magnus Sygard: Gøy å se folk på valget nå, blir rart å se tilbake på at
det å stille lit samfundsleder er noe kun interne gjør. Tipper også 99% av
de i salen er interne. Tydelig at dette blir et skille mer og mer. Hva vil
dere gjøre for å adressere og jobbe med det skillet?

Lea Longva: I dag har det vært mye snakk om samfundsmøter. I en
ideell verden hvor dere kan ha hvilket som helst tema og invitere hvem
som helst, hva er deres drømmesamfundsmøte?

Adrian Storset: Snakket mye om politikk så langt, spesielt
samfundsmøter. Jeg lurer litt mer på kultur, det ble meldt et skille
mlellom medlemmer og interne. Har dere noen ideer eller strategier,
hvordan vi kan få ikke like så aktive medlemmene på
kulturarrengmenter, eller fremme kultur mer til resten som byen.

Henrik Hellum: Kan dere trekke fram en god leder dere har hatt og en
ting ved denne lederen som gjorde han til en god leder?

257 Uno: Medlem, første gang på talerstolen. Det jeg lurer på, hvis dere
skulle lagt ned en av gjengene på huset, hvilken ville det vært?

Sigrid Eliassen Sand: Resulusjonsforslag er en ting, det har en
symbolisk betydning politisk sett. Det er bare en ting som blir påvirket
praktisk av dette, og det er driften på huset. Nå i dag kan ikke
kunserneriske gjenger jobbe med bedrifter som er koblet mot
våpenindustrien. Det er en ganske stor konsekvens, som ikke var tydlig
fremlagt når dette forslaget ble lagt frem. Hvordan vil dere at nyanser og
praktiske ting med resulusjonsforslag blir fremmet på talerstolen.



Egil Swaan Heistad: Så for dere at Samfundamentet holdt ikke, og
nybygg gikk rett ut i elva. Hvordan er dere på krisehåndtering? Hvordan
ville dere sagt det til medlemmene? og gjerne formater det som en tale
til medlemmene som er her i kveld.

Ellinor Lindstrøm: Hva får vi ikke hvis du ikke blir valgt til Leder her i
kveld? Hvilket unikt perspektiv, prosjekt, politisk standpunkt eller unik
erfaring vil vi ikke få om du ikke blir Leder?

10.Avslutningsappeller

Rekkefølgen på avslutnignsappelene er følgende: (Motsatt av
åpningsappeller):

1. Ella
2. Inge
3. Mari Charlotte
4. Åsmund
5. Rami

11. Avstemning

12.Kunstnerisk innslag ved de nyopptatte i SIT (Studentersamfundets
interne teater)

13.Resultat av avstemning

Resultat:

Ella: 63 (16.4%)

Inge: 68 (17,8%)

Mari Charlotte: 109 (28,5%)
Åsmund: 29 (7,6%)

Rami 112 (29,2%)
Blankt: 2 (0,5%)

Totalt: 381 Stemmer

Ingen vinner. Mari Charlotte og Rami går videre til valgrunde to.



14.Ekstra valgrunde: Utspørring

Rasmus: Hva stemte du ved forrige stortingsvalg?

Gael: Siden vi istad fikk en fin tegning av org.kartet og man skal
samarbeide mye med byråkratiet. Hvordan ville dere effektivisert denne
prosessen? Er det et ledd dere føler er overfladisk?

Ola: Nå har vi hørt i hele kveld masse politiske ting rettet mot
studentene, men hva tenker dere om den store politikken der ute i
verden? Det skjer mye. Er det noen av de store sakene der ute du vil gi
mer oppmerksomhet til?

Magnus: De fleste debattanter, sier de skal øke engasjementet og
arrangere bra møter. Mange av de jeg har vært på tidligere har vært
veldig bra, hvordan vil du øke engasjementet?

Anders: Hva slags pokemonkarakter er dere?

Inge: Noen av gjengene som har en viss tilhørighet her tidligere. TSS og
TKS har øvd utenfor huset i 10 år. SM har lokaler utenfor Samfundet. Vil
dere gjøre noe spesielt for å ønske dem velkommen når de nå får en
plass i nybygg? Og er det noen studentgrupper der ute for øvrig dere vil
gi plass på huset?

Kristian: Hvilken artist skulle dere innviet nybygg med, uendelig penger
og tidsmaskin?

Håvard: Driter litt i politikk. Ble medlem på samfundet for å ha det lættis.
Hva vil dere gjøre for å bidra til å gjøre Samfundet så lættis som mulig?

Brage: Hva er deres politiske plattform?

Abel: Hvilken skostørrelse har dere? Er dere villige til å gå opp med fem
skostørrelser hver gang det er møte?

15.Ekstra valgrunde: Avstemning

16.Ekstra valgrunde: Resultat fra avstemning

Mari Charlotte: 150 (44,9% %)

Rami: 172 (51,5 %)
Blankt: 12 (3,6 %)

Totalt: 334



Rami er valgt som neste leder av Studentersamfundet i Trondhjem!
Hans periode starter 17. Mai 2024.

17.Allsang: Nu klinger

18.Eventuelt

LØK: Vi ønsker å gratulere Rami Chumbah som leder. Vi gleder oss,
lykke til.

Astri: Gir korken fra i fjor.

Styret: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til. Blir
rått å se hva du får til!

Truls: Ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til. Elsker
deg <3

259 Granca/Strindens: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder
oss, lykke til

Åsmund: Ønsker å gratulere Rami som leder. Jeg gleder meg, lykke til.
Ønsker også på vegne av GSK å gratulere så masse. Gleder meg til å
søke ditt styre.

Karoline/Sprit & Barsjefene: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi
gleder oss, lykke til. Aldri glem: Barsjefer er barsjefer!

SiT: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til.

Aurora/ISFiT: Ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til.
Gøy å være leder under ISFiT

Thea/GU: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til.
Ser godt til fint samarbeid, takk også til de andre kandidatene.

Sofie/FG: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til.
Ser fram til å ta masse bilder, og lover å slette om du har dobbelthake.

William/Regi/Anne/VK/Silje/FK: På vegne av alle scenetekniske: Vi
ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til. Takk også til
de andre kandidatene for et godt valg!

Anine/TKS: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke
til. Gleder oss til å sette et kunstnerisk preg på møtene dine. Håper du
kommer innom en av korøvingene våre. Takk til de andre kandidatene.



Selma/UKA: Eneste medlem i UKA-25. Takk til alle som stilte. Ønsker å
gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til.

SM: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til.
Gleder oss til å samarbeide med deg, du som tar oss inn på huset!

Eirin/HGH: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til.
Stolt av å være i samme ridderorden som deg. Gleder meg til å se hva
du får til det neste året.

Elin/Ingeborg/Amalie/Jakob/Musikerlåfte: Vi ønsker å gratulere Rami
som leder. Vi gleder oss, lykke til. Vi gleder oss til et samarbeid!

Ellinor/Erik/Samskipnaden i Trondhjem: Vi ønsker å gratulere Rami som
leder. Vi gleder oss, lykke til. Vi gleder oss til å samarbeide!

Øystein/MG: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke
til.

Theo: Gratulerer med å bli valgt, endelig en KSG-pang som gjør noe
nyttig. Jeg mistet en pen under votering, vil gjerne ha den tilbake.

Isak/SDK: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til.
Takk også til alle kandidatene som stilte. Vi gleder oss til litt opprør og en
ny debattkomite.

KU: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke til.

Monica/FS: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke
til. Vi gleder oss til å få til spennende ting i nybygg sammen.

Mikkel/ITK: Vær så snill, ikke legg ned ITK. Hvis du ikke gjør det: Vi
ønsker å gratulere deg som leder. Vi gleder oss, lykke til.

Ella: Gratulerer så mye, imponert og stolt. Gleder meg til å se hva du får
til, masse lykke til!

Endre/TSS: Første gang på talerstolen. Vi ønsker å gratulere Rami som
leder. Vi gleder oss, lykke til. Vi gleder oss til å innvie nybygg med deg.

Synne/Rami sitt kollektiv: Første gang på talerstolen. Vi er stolt av deg
og har troa på deg. Gratulerer og masse lykke til.

Harald/KSG: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke
til. Synd at noen andre nå må fikse plingen vår.

Oskar: Første gang på talerstolen. Var en fryd å ha deg på hospitering
med KLST. Har troa på et godt samarbeid. Gratulerer.



Ingrid: På vegne av eventstyret-23 gratulerer jeg med et godt valg.
Gleder meg til å se samfundet stå bak Rami på barrikadene og opprøre.

Vebjørn: På vegne av hele Radio Revolt: Gratulerer, det blir nach hos
Truls på lørdag.

Morten/ARK: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss, lykke
til.

Inwild/Hammarlauget: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder
oss, lykke til. Vi gleder oss til å bli kjent og å se på alt det spennende du
skal få til. Takk til kandidatene.

Eirik Sande/Gullklubben: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder
oss, lykke til. Vi gleder oss til å se hva du får til. Vi vet at du får til mye
mer enn du tror i dag. Gratulerer også på vegne av Trondheim
kommune, hehe.

Gaute/MG: Vi ønsker Astri inn igjen i MG når du panger snart ish

Alvilde: Står her på vegne av SU. Veldig glad for to ekte sosialister på
rad som Leder. Hurra for det.

Mari Charlotte: Rami fy faen du er rå, gleder meg ekstremt mye til å se
deg i rollen. Og på vegne av KLST så ønsker jeg deg veldig mye
gratulerer.

Sveinung/Rådet: Vi ønsker å gratulere Rami som leder. Vi gleder oss,
lykke til. Veldig bra gjennomført av de andre kandidatene og av
tellekorpset.

Thyra: Gratulerer deg så mye Rami på vegne av nykull i VK. Vi kan
dessverre ikke grantere null dobbelthake på livestream.

19.Kritikk av møtet

Magnus: Hadde en forventning i kveld om at det kunstneriske skulle
være både kleint og kjedelig. Synes det var ganske morsomt, skryt til
nykull SiT.

Kasper: VK ble plystret i stad fordi vi ikke fant rett slide. På vegne av oss
selv vil jeg anbefale å ikke ha 8 powerpoints. Og til de som plystra jeg
skal banke dere. 1300 på stream.



Theo: Takk for et gøy møte. Ledervalg er litt mer gøy når man er en pils
ned. Vil avslutte med å si at det er finnerlønn på pennen. Står mellom
highfive og snap til søster.

Ulrik: I likhet med en av 12 menn har jeg dårlig fargesyn. Hadde vært
hyggelig om det var mulig å få med seg svarene på neste valg. Skriv
tydeligere FOR MOT

Yngvild: Klager på plastglass. Skulle ønske ledervalg ble annonsert
tidligere.

FG: På vegne av FG, flere av våre bilder var ikke krediert. Våre bilder
skal krediteres med foto.samfundet.no

Ellinor: Det for/mot greiene liker jeg. Men det var spørsmål ikke
påstander. Neste gang, mer av det, men påstander. For og mot.

20.Møtet er hevet

Kl 23:18
*man takker de som takkes skal*


